



# **Verslag vergadering Parochiecomité Obbicht**

Ten huize van Jan Hermans d.d. maandag 16 januari 2023

Aanwezig : Ben Haerkens, voorzitter, Jan Hermans secr./pm., Lion Demarteau

## **1. Opening en vaststelling agenda**

Ben Haerkens opent de vergadering en heet iedereen welkom.  
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.

## **2. Bespreking verslag en actielijst n.a.v. vergadering d.d. 21 november jl.**

Het verslag. Lion vraagt wat de huurprijs van het kerkgebouw precies in tijd betekent. Er wordt afgesproken dat er geen op-of afbouwtijd in de huurprijs wordt meegenomen. M.b.t. het misrooster 2023 zegt Jan dat hij zich sterk zal maken dat er in Obbicht met Kerstmis meer dan 1 viering zal zijn. Het kan niet zo zijn dat we in vergelijking met andere plaatsen wij alleen op 2<sup>e</sup> Kerstdag een misviering hebben. Hierna wordt het verslag goedgekeurd.

De actielijst. Er resteren op dit moment nog 2 actiepunten:

Nr. 6. Opruimen archief. Hiervoor wordt binnenkort een afspraak gemaakt.

Nr. 10. Aankoop round up. Dit zal op korte termijn moeten gebeuren.

## **3. Binnengekomen en uitgaande stukken**

N.v.t.

## **4. Vervolg toekomst Sacramentsprocessie n.a.v. gesprek d.d. 12 januari j.l.**

Ben maakt deel uit van de subgroep die zal adviseren aan de gezamenlijke vergadering. Volgens Ben is er een aantal algemene punten afgesproken, zoals een bepaalde thematiek. Ook het benaderen/stimuleren van de buurtverenigingen die doende zijn met de versieringen op de route zal moeten gebeuren.

Ben maakt zich er ook voor sterk dat de communicanten in de voorbereiding op de communieviering door pastoor min of meer verplicht worden om deel te nemen aan de processie. Het mag niet zo zijn dat ze wel in Grevenbicht mee liepen en in Obbicht niet. Dit geldt ook voor de vormelingen. Lion stelt voor dat de communicanten van de gehele fusieparochie op alle plaatsen meelopen. Dit zal een moeilijk punt worden. Aanschrijven van de ouders van de communicanten kan wel een hulpmiddel zijn om de kinderen te stimuleren om op vrijwillige basis mee te lopen.

Ben is van mening dat er iemand met pastoor mee moet gaan als pastoor met de school gaat praten. Lion vindt dat er ook iemand van de harmonie mee moet gaan als ook van de groep Glenda Conjour. Hij is ook van mening dat het schoolteam met andere prioriteiten doende is en daardoor geen aandacht geeft aan andere zaken zoals muziekopleiding etc. Wellicht moeten we een bestuurslid van Kindante hierover aanspreken. Daar kan dan de vraag gesteld worden wat kan wel en wat kan niet.

Ben denkt dat er een platform moet zijn waarop kenbaar gemaakt kan worden welke activiteit voor kinderen er op korte termijn georganiseerd wordt. Dit moet dan wel breder getrokken worden dan alleen de parochie.

Hierna volgt een uitvoerige discussie over de manier waarop we wel of niet via het bestuur van Kindante een ingang kunnen krijgen om de ouders/kinderen te benaderen.

## **5. Offertes en vergelijk zonnepanelen**

Lion wil graag weten hoe het besluitvormingsproces in de fusieparochie gestructureerd is ingeval er sprake is van investeringen c.q. uitgaven. Hij heeft inmiddels een 6-tal bedrijven benaderd, met de vraag om een offerte voor het plaatsen van zonnepanelen uit te brengen. Van 2 bedrijven is een aangepaste offerte ontvangen. Op 1 februari is er pas een vergadering van cie. Gebouwen en terreinen en daarna van het parochiebestuur. Als we deze volgorde aanhouden verlopen de offertes en worden de prijzen wellicht weer hoger. Ben zegt dat de commissie heeft uitgesproken om te verduurzamen en dit is ook het standpunt van het bestuur. Daarom is er volgend Ben ook geen aparte toestemming meer nodig en kan tot aanschaffing van de panelen worden overgegaan.

## **6. Informatie vanuit Federatiebestuur**

Er zal op korte termijn informatie over het overleg Concordia ↔ Parochiecomité naar het parochiebestuur moeten gaan. Dit kan zodra Ivo Croes het voorstel gereed heeft en dit in het overleg Concordia ↔ Parochiecomité besproken is en men hier consensus over heeft bereikt.

## **7. Activiteitenkalender, besluitenlijst**

Er zijn op dit moment geen bijzonderheden m.b.t. de activiteitenkalender en besluitenlijst te melden.

## **8. Rondvraag**

**Lion Demarteau** : Gelegenheidskoor. Het ging op enig moment over de vraag waarom we niet met Anke verder gaan. En waarom moet er een andere dirigent, Pierre Lebon, ingezet worden? Antwoord: Het gelegenheidskoor treedt daar op waar een manco is (zangers; dirigent of begeleider) dus niet alleen in Born of begrafenissen. Lion is van mening dat er is afgesproken dat er een separate dirigent zou komen. Woensdag is er een gesprek met Lebon en de dames waarop verdere afspraken worden gemaakt. Ben zegt dat er in het verleden afspraken zijn gemaakt die maanden zijn blijven liggen. Pastoor en Lion hebben aansluitend een gesprek gehad en de gemaakte afspraken hadden een vervolg moeten krijgen. Het verslag hiervan had gecommuniceerd moeten worden. Dit is helaas niet gebeurd.

Er is volgens Ben grote onduidelijkheid. Er is gesteld dat het begrafeniskoor het koor van Grevenbicht is waar andere bij aan kunnen schuiven. Dat kan niet het geval zijn. Lion zegt dat a.s. woensdag meer duidelijkheid/overeenstemming komt.

De norm is dat elk kerkkoor zijn eigen begrafenissen of andere diensten opluistert. Alleen als er uitval is kan het gelegenheidskoor worden gevraagd.

De vraag ligt voor wie er mandaat in dit onderwerp heeft. Lion is van mening dat hij dat heeft. Ben vindt dat er te veel personen zich met dit onderwerp bemoeien.

Pastoor heeft dit onderwerp indertijd aangebracht. Hij wilde onmiddellijk direct teveel details geregeld zien. Dan is er vervolgens niets meer gebeurd. Ger Theelen raakte hier toen ook bij betrokken.

Er waren 2 aktiepunten : 1. opgave vanuit de diverse koren van de deelnemers aan het gelegenheidskoor. 2. Pastoor zou voor een aparte dirigent zorgen. Dit laatste duurde voor Lion te lang en hij is toen hiermee aan de slag gegaan.

Op diens vraag heeft Ben tegen pastoor gezegd dat het voor Lion te lang duurde en deze daarom actie heeft genomen.

Ben adviseert Lion vervolgens om pastoor bij het overleg met de zangers en dirigent aanwezig te hebben, hij is tenslotte voorzitter van het parochiebestuur en van de cie. Pastoraal.

Het is ook verstandig om Ger hiervoor uit te nodigen.

Op 5 januari hebben Ben en Ger nog overleg met pastoor over Rini (over een ander onderwerp) gehad. In dit overleg is ook het begrafenischoor aan de orde geweest.

## **9. Sluiting**

Ben bedankt iedereen en wenst allen nog een prettige avond.

## **Vergaderdatums 2023**

<del>Ma 16 januari</del>	<del>Jan Hermans</del>	Ma 3 juli	Lion Demarteau
Ma 27 februari	Lion Demarteau	Ma 11 september	Ben Haerkens
Di 11 april	Ben Haerkens	Ma 30 oktober	Jan Hermans
Di 23 mei	Jan Hermans	Ma 11 december	Lion Demarteau

Handtekening voor akkoord verslag :

Ben Haerkens

Lion Demarteau

Jan Hermans

.....

.....

.....



Actielijst n.a.v. PC vergadering d.d. 16 01 2023

No. 1-2023

NR.	Datum afspraak	Onderwerp	Actie door	Datum gereed
1	<del>06-12-21</del>	Bekijken plaatsing kaarsenstandaard met offerblok in Willibrorduskapel	Ben	<del>24-02-22</del>
2	<del>06-12-21</del>	Slopen bloemenbak in Mariakapel en afvoeren naar gemeentewerf	Lion	<del>24-02-22</del>
3	<del>12-01-22</del>	Annuleren opdracht renovatie kerkhof door van Didden	Lion	<del>24-02-22</del>
4	<del>12-01-22</del>	Installeren watertappunt buitenkant parochiezaaltje	Lion	<del>15-06-22</del>
5	<del>12-01-22</del>	Reparatie waterafvoeren sacristie en keuken	Lion	<del>01-10-22</del>
6	<del>12-01-22</del>	Opruimen archief	Lion	<del>01-04-23</del>
7	<del>24-02-22</del>	Opvragen 2 <sup>e</sup> offerte renovatie dak laagbouw	Lion	<del>27-06-22</del>
8	<del>24-02-22</del>	Kerkbanken op Marktplaats en facebook te koop zetten	Lion	<del>04-04-22</del>
9	<del>12-09-22</del>	Controleren van de noodverlichting en evt. lampen verwisselen	Lion	<del>01-10-22</del>
10	21-11-22	Aankoop roundup voor termijn van 5 jaar	Lion	01-04-23